

LONENSCHALEN

Loonschalen per 1 juli 2023

Hieronder treft u de uurlonen aan:

(Rood: indexatie wettelijk minimumloon per 1 juli 2023)

	LG 1	LG 2	LG 3	LG 4	LG 5	LG 6	LG 7	LG 8	LG 9
Uurloon (+ 10,30 procent)									
			21,74	22,98	24,20	25,53	27,30	29,22	31,25
	19,50	20,59	21,20	22,42	23,62	24,88	26,62	28,48	30,46
	18,85	19,90	20,66	21,92	23,00	24,24	25,93	27,75	29,68
	18,20	19,21	20,10	21,39	22,38	23,63	25,26	27,03	28,90
Midden	17,54	18,53	19,56	20,89	21,78	22,99	24,59	26,31	28,13
	16,91	17,84	19,00	20,22	21,17	22,32	23,88	25,55	27,34
	16,24	17,15	18,49	19,59	20,58	21,71	23,20	24,81	26,56
	15,61	16,47	17,90	18,97	19,95	21,07	22,53	24,09	25,80
			17,37	18,38	19,38	20,44	21,84	23,38	25,02
Aanloopschalen (15 t/m 20 jaar)									
2 ^e jaar	12,49	13,17	13,90	14,70	15,51				
1 ^e jaar	10,15	10,70	11,29	11,95	12,60				
Aanloopschalen (21 jaar e.o.)									
2 ^e jaar	12,49	13,17	13,90	14,70	15,51				
1 ^e jaar	12,28	12,28	12,28	12,28	12,60				

Leerlingenscalen per 1 juli 2023

(rood: indexatie wettelijk minimumloon per 1 juli 2023)

Voor 15 t/m 19 jaar

NIVEAU 1 (BBL-1)	NIVEAU 2 (BBL-2)	NIVEAU 3 (BBL-3)
		€ 12,56
	€ 9,19	€ 9,70
€ 6,58	€ 7,33	€ 7,74

Voor 20 jaar

NIVEAU 1 (BBL-1)	NIVEAU 2 (BBL-2)	NIVEAU 3 (BBL-3)
		€ 12,56
	€ 9,19	€ 9,70
€ 7,55	€ 7,55	€ 7,74

Voor 21 jaar en ouder

NIVEAU 1 (BBL-1)	NIVEAU 2 (BBL-2)	NIVEAU 3 (BBL-3)
		€ 12,56
	€ 12,28	€ 12,28
€ 12,28	€ 12,28	€ 12,28

BEREKENING BRUTO JAARLOON

Voor het berekenen van het bruto jaarloon wordt hieronder uitgegaan van een gemiddelde van 52 weken inclusief vakantiegeld. Het bruto jaarloon wordt over 2023 als volgt berekend:

Per week 1 2023:

(voorbeeld loon LG 4, trede 9: € 22,98):

Pris-uurloon	€ 22,98	
Pris-weekloon	€ 861,75	(x 37,5 uur)
Pris-weekloon met vakantiegeld	€ 930,69	(x 8%)
Aantal weken	52	
Bruto periodeloan (incl. vakantiegeld)	€ 48.395,88	(x 52)

WETTELIJK MINIMUMLOON PER 1 JULI 2023:

Hieronder staan de wettelijke bruto minimum(jeugd)lonen **per 1 juli 2023** bij een voltijds werkweek:

Leeftijd	% van het minimumloon	Per maand	Per week	Per dag	Per uur*
21 jaar en ouder	100%	€ 1.995,00	€ 460,40	€ 92,08	€ 12,28
20 jaar	80%	€ 1.596,00	€ 368,30	€ 73,66	€ 9,82
19 jaar	60%	€ 1.197,00	€ 276,25	€ 55,25	€ 7,37
18 jaar	50%	€ 997,50	€ 230,20	€ 46,04	€ 6,14
17 jaar	39.50%	€ 788,03	€ 181,85	€ 36,37	€ 4,85
16 jaar	34.50%	€ 688,28	€ 158,85	€ 31,77	€ 4,24
15 jaar	30%	€ 598,50	€ 138,10	€ 27,62	€ 3,68

* De uurlonen zijn gebaseerd op een werkweek van 37,5 uur, op 2 decimalen afgerond.

Afwijkend minimumloon voor BBL-leerlingen voor de leeftijd van 18 tot en met 20 jaar, bij een voltijds werkweek:

Leeftijd	% van het minimumloon	Per maand	Per week	Per dag	Per uur*
20 jaar	61.50%	€ 1.226,95	€ 283,15	€ 56,63	€ 7,55
19 jaar	52.50%	€ 1.047,40	€ 241,70	€ 48,34	€ 6,45
18 jaar	45.50%	€ 907,75	€ 209,50	€ 41,90	€ 5,59

* De uurlonen zijn gebaseerd op een werkweek van 37,5 uur, op 2 decimalen afgerond.